
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 529
van BERT MAERTENS
datum: 31 januari 2019

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Multifunctioneel onderzoeksvaartuig Sirius  -  Schade (3)

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 271 van 10 december 2018 over de 
schade aan het multifunctioneel vaartuig Sirius gaf de minister aan dat het onderzoek 
naar de precieze oorzaak van het ongeval waarbij het vaartuig betrokken was, zo goed 
als afgerond was. De juridische afhandeling was nog volop bezig. Bovendien hebben 
bepaalde onderdelen -  nodig voor de herstelling - een lange levertermijn. De definitieve 
herstellingskosten en de herstellingstermijn waren dan ook nog niet geheel duidelijk.

1. Is er reeds zicht op de verdeling van de (herstellings)kosten? Zo ja, kan de minister 
dit nader toelichten?

2. Kan de minister reeds meer duidelijkheid verschaffen over de definitieve 
herstellingskosten?

3. Kan de minister reeds meer duidelijkheid verschaffen over de herstellingstermijn?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 529 van 31 januari 2019
van BERT MAERTENS

1. De juridische afhandeling is nog steeds volop lopende waardoor nog geen zicht is op 
de verdeling van de kosten.

2. De herstelling is nog niet gefinaliseerd, waardoor nog geen zicht is op de definitieve 
kosten.

3. De verwachting is dat de herstellingen afgerond zijn tegen eind februari 2019 zodat 
het vaartuig opnieuw volwaardig kan ingezet worden.


